
Iz naše organizacije. 
Skupne zadere. 

Jnbilejsha samopomoč. Odborova seja 
tega društva se vrši dne 6. julija 1908 v 
šolski pisarnici na I g u , in sicer popoldne ob 
3. uri. Naj se seje zanesljivo udeleže vsi od
borniki. 

Franc Ks. T r o š t , predsednik. 

Kranjsko. 
Učiteljsko društvo kamniškega 

okraja je zborovalo dne 25. junija t. 1. v 
Domžalah. 

Prva točka dnevnega reda je bila hospi
tacija v II. razredu (viš. sk.) 

Dalje v prilogi. 



Tcv. Boletova je podala po kratki iz
vrstno začrtani poti učno sliko: petrolej. Pouk 
je bil zanimiv, dokaz pazljivost in zanimanje, 
ki so z njim učenci poslušali besede in gledali 
poizkuse svoje učiteljice. 

Po hospitaciji se otvori živahna debata 
z zaključkom, da se izreče tov. Boletovi pri
znanje in zahvala za ljubki in vzorni nastop. 

Tov. Zupan predlaga, naj se odslej zbo
rovanja vrše popoldne, z glavno motivacijo, da 
bo lahko tudi svojo »mamo" privedel s seboj. 
Drugi, in sicer taki, ki pa svojih »mam" ni
majo tako radi, so predlog odbili. Zborovanja 
se bodo tudi v prihodnje vršila po stari 
navadi. 

Vendar se bo prihodnje šol. leto enkrat 
poizkusilo zborovati popoldne. 

Tov. Slapšak naprosi tov. Adamiča, naj 
o priliki uradne konference ponovi s kam
niško šolsko mladino svoj jubilejski koncert. 

Dalje predlaga tov. Šlapšak. naj se vodi 
v društvu zapisnik — po vzoru naših razred
nic — da se bo lahko konštatiralo, koliko 
zborovanj je kak član zamudil. Tak zapisnik 
naj se uvede tudi pri odboru za izvenšolsko 
delovanje. 

Tov. Stepišnikova prinaša željo društve
nega predsednika Letnarja — zaradi bolezni 
se ni mogel udeležiti zborovanja — naj se 
za skupno kosilo vsekdar pravočasno spo
roči, da ne bo nereda, kakor v zadnjem 
slučaju. 

Tov. Toman pravi, da je tajnikovo delo, 
objavljati vzpored zborovanj in kar potrebno, 
torej naj odslej sporoča le tajnik in ne kak 
drug član. Potem bo vse v redu. 

Tov. Šmajdek poudarja potrebo izletov 
za šol. mladež in predlaga, da bi prihodnje 
leto napravili šolarji vsega okraja izlet v Po
stojno, kjer bi obenem šol. mladina priredila 
koncert za konvikt. — Predlog se sprejme z 
navdušenjem. 

Po zborovanju je bila pod spretnim vod
stvom tov. Adamiča pevska vaja za slovnostno 
uradno konferenco, ki se vrši dne 15. julija 
t. 1. v Kamniku. 

Skupnega obeda se je udeležilo 26 članov 
društva. 

V prijetnem hladu, v senčnem vrtu smo 
obedovali. Slovenska pesem se je glasila in 
učiteljtrpin je za nekaj ur pozabil svoje gorje. 

Za izborno kuhinjo in točno postrežbo 
pa izrekamo gospe Bežkovi vse priznanje in 
zahvalo. 

Štajersko. 
Učiteljsko drnštro za laški okraj 

zboruje v nedeljo, dne 12. julija t. 1., ob 10. 
uri dopoldne v šolskem poslopju na Hrastniku 
po sledečem vzporedu: 

1. Zapisnik. 
2. Dopisi in društvene zadeve. 
3. Volitev delegatov za letošnjo glavno 

skupščino »Zaveze" v Gorici. 
4. Kako si pridobi učitelj srce občinstva? 

(Pred. tov. Blaž Jurko.) 
5. Slučajnosti in predlogi. 

Zaradi obeda se je javiti tov. Milošu 
Bošu na Hrastniku. K polnoštevilni udeležbi 
vljudno vabi odbor. 

Učiteljsko drnštro za celjski okraj 
zboruje ob 10. uri popoldne v navadnih pro
storih v Celju v n e d e l j o , 5. j u l i j a t. L 

Vzpored: 
1. Zadnji zapisnik. 
2. Društvene zadeve in nasveti ( V o l i 

t e r d e 1 e g a t o v z a 1 et o š n j i g l a v 
n i z b o r » Z a v e z e " v G o r i c i ) . 

3. Eventualno predavanje. 
4. Iz šolske prakse. 
K prav številni udeležbi vljudno vabi 

odbor. 
Šmarsko-rogaško učiteljsko drnštro 

ne zboruje meseca avgusta, ampak dne 12. ju
lija ob eni popoldan na Slatini, oziroma pri 
sv. Križu. Odbor je dan zborovanja raditega 

preložil, ker se začnejo v rogaškem okraju po 
čitnice že s 15. julijem. Poleg predavanja to 
variša Sotoška imamo še važne točke ter si 
vabijo društveniki, da se polnoštevilno udele 
žite zadnjega zbora v tem šolskem letu. 

Odbor. 


